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Beantwoording vragen ex artikel 41 RvO fractie LH over 
gemeentelijke informatiebijeenkomsten 

 

Geachte raads- en commissieleden, 

De fractie Leefbaar Hilversum heeft op 9 november 2021 vragen gesteld over gemeentelijke 
informatiebijeenkomsten. Met deze collegebrief worden de vragen beantwoord.  
 
In het kader van de Nieuwe Omgevings- en Participatie Wet heeft de gemeente de plicht haar 
inwoners te informeren en te betrekken in de plannen die er spelen. Echter wordt er een groep 
burgers uitgesloten van deelname aan georganiseerde bijeenkomsten door de gemeente wanneer 
deze burgers geen QR-code hebben. Gezien het verplicht stellen van QR-code om deel te nemen aan 
het maatschappelijk/sociaal leven door het demissionaire kabinet is verordineerd, hebben we 
hiermee te maken. 

 
1a). Bent u het met Leefbaar Hilversum eens dat het de taak en plicht is van de Gemeente haar 
burgers de mogelijkheid te geven om naar informatie bijeenkomsten, (m.b.t. gemeentelijke projecten 
die een buurt aangaan), te komen?  
Ja en nee. Inwoners hebben recht op informatie van de overheid. Informatie kan op allerlei 
manieren worden verstrekt. Natuurlijk vinden wij het belangrijk dat alle inwoners in staat zijn om 
informatiebijeenkomsten bij te kunnen wonen, maar hebben wij ons (ook) te houden aan andere 
wet- en regelgeving, zoals bijvoorbeeld de Coronawet. Binnen onze mogelijkheden kijken we in het 
kader van de Omgevingsvisie naar alternatieven voor informatie- en participatiebijeenkomsten, als 
bijvoorbeeld livestream of videoregistratie zodat inwoners die niet fysiek naar een bijeenkomst 
kunnen deze wel kunnen volgen of later terugkijken. 
 
1b). Is er een alternatieve wijze om deze groep burgers hierin te betrekken of te informeren?  
Er zijn veel manieren om als inwoner geïnformeerd te zijn en betrokken te raken. De gemeente 
communiceert langs verschillende kanalen.  



Zo hebben alle inwoners een brief ontvangen over de Omgevingsvisie. Daarin zijn zij ook 
geïnformeerd over hilversum2040.nl, onze website waarop actuele informatie steeds wordt 
gedeeld. Er is een digitale nieuwsbrief, we publiceren regelmatig op de gemeentelijke pagina’s in de 
Gooi en Eembode, op social media en incidenteel op borden langs invalswegen. Inwoners kunnen op 
allerlei manieren meedoen, bijvoorbeeld door een idee in te sturen, door een enquête in te vullen of 
door langs te komen bij het atelier in de Gooise Brink.  
 
2a). Kunt u uitleggen wat u exact verstaat onder ‘Hilversum inclusief’?  
Ja. Hilversum Inclusief is een term die voorkomt in het coalitieakkoord en het beleidsplan LHBTI 
2019-2022. Hilversum inclusief staat voor “…een stad waarin meedoen naar vermogen voor 
iedereen vanzelfsprekend en haalbaar is. Dat betekent naast de inzet op het gebied van welzijn, zorg 
en onderwijs ook op andere domeinen aandacht is voor de participatiemogelijkheden en het 
bevorderen van een inclusief Hilversum. Het gaat hierbij bijvoorbeeld om aandacht voor de 
zelfredzaamheid en zorgzaamheid van mensen in de Omgevingsvisie en het opstellen van een actief 
LHBTI-beleid.” 
 
2b). Bedoelt u hiermee dat iedereen in Hilversum ertoe doet?  
Ja.  
 
(geen nummer) Bent u zich ervan bewust dat het ongrondwettig is om een groep uit te sluiten op 
grond van medische keuze-vrijheid?  
Wij sluiten niemand uit. Overigens is het de wettelijke taak van de Staat om passende maatregelen 
te nemen om epidemische ziekten zoveel mogelijk te voorkomen c.q. te bestrijden. De vraag of en  
welke maatregelen getroffen moeten worden ter bestrijding van het coronavirus en de vraag of de 
maatregelen proportioneel zijn, vergen primair een politieke afweging en goede wetgeving.  

 
Er zijn onlangs grote promo’s geweest in Hilversum voor de LHBTI-groep in Hilversum. Dit betreft een 
klein percentage in Hilversum toch wordt hier ruimschoots aandacht aanbesteed.  
2c). Kunt u toelichten dat wanneer burgers ervoor kiezen vanwege medische of religieuze 
argumenten zich niet te laten inspuiten, dan geen Coronapas (‘Toegangspas’) tot het 
maatschappelijk leven hebben, nog wel in Hilversum mee kunnen doen?  
Op het moment waarop de vraag werd gesteld, was het voor iedereen in Nederland mogelijk om 
een coronatoegangsbewijs te krijgen. Voor ongevaccineerden kon dit door het laten afnemen van 
een toegangstest. Overigens vinden wij het verband dat in de vraag wordt gelegd tussen 
ongevaccineerden en de LHBTI-groep uiterst misplaatst. De aandacht voor de LHBTI-groep volgt uit 
het door de gemeenteraad vastgestelde LHBTI-beleidsplan. Dit zien wij als een belangrijk plan, dat 
met verve door betrokkenen wordt uitgevoerd.  
 
2d). Op welke wijze gaat dit College zich dan wel inzetten om deze groep burgers erbij te blijven 
betrekken?  
Zie het antwoord op vraag 1b en vraag 2c.  
 
2e). Is dit College het er zich van bewust dat dit systeem een steeds groter wordende tweespalt in 
onze samenleving teweeg brengt?  
Het college is altijd alert op mogelijke polarisatie. In Hilversum doen we er veel aan om in goed 
overleg met alle betrokkenen binnen het systeem tot goede en uitvoerbare oplossingen te komen. 
 
2f). Is dit College het er zich van bewust dat het tools heeft om deze zorgwekkende ontwikkeling aan 
te kaarten bij het Demissionair Kabinet?  
In regionaal verband (veiligheidsregio) zijn wij voortdurend in gesprek met het Rijk. Het is ons 
onduidelijk naar welke ‘tools’ in de vraag wordt verwezen.  
 
2g). Is dit College het er zich van bewust dat wanneer velen van de 352 Nederlandse Gemeenten dit 
probleem aankaarten bij het Kabinet, dit tot een humaner beleid dan uitsluiten kan bewerkstelligen?  

http://www.hilversum2040.nl/


In regionaal verband (veiligheidsregio) zijn wij voortdurend in gesprek met het Rijk.  
3a). Is dit College het er zich van bewust dat dit QR-systeem wat een tweedeling in onze 
maatschappij veroorzaakt, een reeks van negatieve gevolgen voor de volksgezondheid kan hebben 
zoals: verharding in de maatschappij, psychische en fysieke klachten, eenzaamheid, apartheid, 
agressie, verdeeldheid enz.  
Wij zien de signalen en maken ons grote zorgen, maar op dit moment staat de bestrijding van de 
schadelijke gevolgen van het virus voorop. 
 
3b). Wat gaat dit College eraan doen om verbinding te blijven bewerkstelligen en zoeken voor onze 
Hilversummers, immers het zijn allen burgers van Hilversum, Hilversum Inclusief immers?  
Het college staat voor alle Hilversummers. Verbinding vindt op vele niveaus plaats en daar gaan we 
mee door. 
 

4a). Ook maakt Leefbaar Hilversum zich zorgen over de vermeende veiligheid die burgers zich 
toedichten die wel toegang hebben tot de maatschappij. Immers deze (grote) groep mensen is in de 
veronderstelling dat zij beschermd zijn hetgeen nu bekend is dat zij zowel COVID kunnen doorgeven 
ofwel anderen besmetten. Alarmerender is dat zij mutaties kunnen gaan ontwikkelen welke vele 
malen bedreigender zijn voor de volksgezondheid en zij zich daar niet bewust van zijn. Het is uw taak 
om de Hilversumse burgers hier bewust van te maken, hoe gaat u dat doen?  
Wij kunnen uw stellingnames niet zonder meer onderschrijven en zullen deze daarom niet 
communiceren.  
 
4b). Bent u het met ons eens dat het een rechtvaardiger, gelijkwaardiger en eerlijker (tijdelijk) 
systeem is wanneer iedereen zich laat testen voor een bijeenkomst zodat elke deelnemer 
gegarandeerd negatief is? Note: LH is geen voorstander van een testsamenleving daar het een 
controle samenleving is.  
Op basis van de vraag en de ‘note’ is het ons onduidelijk waar u het mee eens bent/voorstander van 
bent. 
 
5). Als we kijken naar recentelijke ontwikkelingen in Australië, New Zealand, US, UK, België en 
Duitsland, hoe daar alle grondrechten van burgers afgeschaft worden, mensen die een vitaal beroep 
uitoefenen ontslagen worden omdat zij voor autonomie over hun eigen lichaam te kiezen. Wij krijgen 
veel bezorgde reacties van Hilversummers die zich grote zorgen maken over het behoud van hun 
baan. Hoe ziet dit College dit voor Hilversum/Nederland daar wij in een weliswaar vertraagd stadium 
wel dezelfde route volgen? Gaat u deze zorg kenbaar maken bij het Kabinet? Velen maken zich 
namelijk ernstige zorgen om wat er op wereldwijde schaal gebeurt.  
Het past ons niet om een standpunt in te nemen over beleid in andere landen. Wij zien het patroon 
dat u schetst niet in Hilversum. 

In aanvulling op de antwoorden op de vragen, hechten wij er aan te memoreren dat wij ons in 
Nederland en de wereld in een situatie bevinden die niemand bedacht of gevraagd heeft. Als lokale 
overheid volgen en implementeren we de wetten en richtlijnen van het Rijk.  

Wij kiezen er voor onze schaarse capaciteit en middelen in te zetten op plaatsen en met activiteiten 
die inwoners, ondernemers en organisaties ondersteunen in deze moeilijk tijd.  

 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

W. Groot, ls. P.I. Broertjes 
 
 


